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 6 лютого у Львові прйшли традиційні змагання з боулдерінгу "Діти Лазаренка 2016
- Age of Volumes"

  

У змаганнях прийняли участь найсильніші боулдерінгісти з Києва, Львова, Харкова,
Кишинева, Одеси, Хмельницького, Тернополя, Чернігова, Вінниці, Івано-Франківська,
Ужгороду, Макеєвки, Стрия, Золочіва  і четверо молодих боулдерінгістів з Чернівців
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Нікіта Тимофійчук,
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Павло Божко,
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Адам Березка і 
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Андрій Грабовецький.Павлу вдалось пролізти один з "чорних" (найскладніших) боулдерів, але за результатамикваліфікації він виявився самим результативним з Чернівчан і був першим хто непотрапив до фіналу; Адам Березка і Андрій Грабовецький пролізли достатню кількистьскладних боулдерів, але не смогли пролізти жоден з "чорних" і посіли 11-те і 15-те місцявідповідно; Наймолодший Нікіта Тимофійчук, не дивлячись на свої здібності і можливостіпомилився зі стратегією - розім’явся на легких боулдерах перейшов зразу донайскладніших, втомився після невдалих спроб і вже не змігши лізти складні боулдеризадовольнився лазанням болдерів середньої важкості.Повні результати змагань у  протоколі .Хлопці про відвідані змагання: Павло Божко -  Невеликий "домашній" скеледром прийняввелику кількість учасників.. Через те, було не дуже комфортно лазити... Прорахувалисяорганізатори і з призовим маршутом Freek, який відносився до маршутів середньоїскладності, але його зміг залісти лише Возняк Віталій... Фінали були досить цікавими...Ще раз хочу привітати переможців і призерів змагань; Нікіта Тимофійчук- Я відвідав боулдерінговий фестиваль  "Діти Лазаренка",  це були мої перші виїзднізмагання у вигляді фестивалю. Боулдери, на мою думку, були складні, але цікаві,сподобалось те, що на стенді було накручено багато рель'єфів,  А також я побачив однихіз найсильніших скелелазів України; Адам Березка- Традиційні змагання "Діти Лазаренка" пройшли в дружній атмосфері.Болдери булицікаві,хоч деякі з них по балах були занижені,а складні виявились заскладні длямене,хоча фіналісти їх всі пролізли.Отже ніхто з чернівецьких в фінал не попав,хочабули дуже близькі до цього.Самі фінали були напруженими і дуже цікавими,а все черезте,що багато сильних фіналістів і боротьба за друге місце йшла до третього болдера.Івсе таки розсудили по результатам фестивалю.Дякую організаторам за чудові болдери ітеплу атмосферу фестивалю,чекаю на "Діти Лазаренка 2017"; Андрій Грабовецький- Фестиваль як завжди був проведений на високому рівні. Всі болдери були цікавими, алей дуже складними в порівнянні з минулим роком. Хороша атмосфера, приємні люди -краще цього нічого й бути не може. Дуже радий, що вдалось попасти на данийфестиваль.Фото зі змагань -  фотоальбом 1 ,  фотоальбом 2 , фотоальбом 3
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https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Jf1ADTVXgmzuGILNbwyDGPlyKqe7EPUXmjFXiLlNc40/edit#gid=501674360
https://vk.com/album-16480849_228154168
https://www.facebook.com/media/set/?set=a.1663453677227312.1073741832.1519470958292252&type=3

